

DeKalb ကောင်တီ ခရိုင်ကျောင်း (DCSD) မိသားစုသို့ မင်္ဂလာပါ။

ပျော်ရွှင်ဖွယ်ကောင်းသော နွေရာသီလေးဖြစ်ပါစေ။ ကျောင်းစာသင်နှစ်ကို အောင်မြင်စွာပြီးဆုံးသွားစေသည့်အတွက် အားလုံးအား ကျွန်ုပ် ဂုဏ်ယူပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ အထက်တန်း စီနီယာကျောင်းသားများ မိမိတို့၏ဒီပလိုမာလက်ခံရရှိ သည်ကို တွေ့မြင်ရခြင်းအတွက် ကျွန်ုပ် အလွန်ပျော်ရွှင်သလို နွေရာသီအစီအစဉ်သို့ ဝင်ရောက်ခြင်း တွင် ပါဝင်ကြသော ကျန်ရှိသည့် ကျောင်းသားများနှင့် ဝန်ထမ်းများကို မြင်တွေ့ရသောကြောင့်လည်း အလွန်ပျော်ရွှင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ "Slide into the Summer" (နွေရာသီအစီအစဉ်သို့ ဝင်ရောက်ခြင်း) စည်းရုံးရေးတွင် ပါဝင်ခဲ့ကြသူများအား ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ကျောင်းများ မိမိတို့၏ဗီဒီယိုများတွင် ဖန်တီးမှုများရှိသည်ကို တွေ့မြင်ခဲ့ သည့်အတွက် စိတ်လှုပ်ရှားဖွယ်ရာဖြစ်ခဲ့ပါသည်။ ခရိုင်၏ flash mob video (ဖလက်ရှ်မော့ ဗီဒီယို) ကို လွှဲချော့သွားခဲ့ပါက ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။](#) ထို့အပြင် တင်သွင်းထားသည့် ဗီဒီယိုများအားလုံးကို ခရိုင်၏ [YouTube စာမျက်နှာ](#)သို့ လည်ပတ်ခြင်းအားဖြင့်လည်း သင် ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

**MOSAIC နွေရာသီ အစီအစဉ်**

ခရိုင်မှ ၎င်း MOSAIC နွေရာသီ အစီအစဉ် ကို ပြီးခဲ့သည့်အပတ်က စတင်ခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ နှင့် ဝန်ထမ်းများ မိမိတို့၏ အစီအစဉ်ထဲတွင် လေးနက်စွာ ပါဝင်ကြသည်ကို တွေ့မြင်ရသောကြောင့်လည်း စိတ်လှုပ်ရှားမိပါသည်။ MOSAIC နွေရာသီ အစီအစဉ်ထဲမှ မိမိတို့၏ အတွေ့အကြုံများနှင့်ပတ်သက်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျောင်းသားများ၊ မိသားစုများ နှင့် ဆရာများတို့ထံမှ ထင်မြင်ချက်များကို လက်ရရှိရန် ကျွန်ုပ်တို့ မျှော်လင့်ပါသည်။

**မြို့တော်ခန်းမ CARES အက်ဥပဒေ ရန်ပုံငွေ**

လာမည့် ဇွန်လ 24 ရက်၊ ညနေ 6:00 နာရီ မှ 7:00 နာရီ အထိ ခရိုင်၏ မြို့တော်ခန်းမ CARES အက်ဥပဒေ ရန်ပုံငွေ အစည်းအဝေးတွင် ကျေးဇူးပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့နှင့်အတူ ပါဝင်ပါ။ ဤ အစည်းအဝေးသည် ကျွန်ုပ်တို့ မကြာမှီ လက်ခံရရှိမည့် သန်းပေါင်းများစွာသော CARES အက်ဥပဒေ ရန်ပုံငွေကို DCSD မှ မည်ကဲ့သို့ သုံးစွဲမည့်အပေါ်တွင် သင်၏ အချက်အလက်ဖြည့်သွင်းမှုများနှင့် ထင်မြင်ချက်များကို ပိုမိုရရှိစေရန် အခွင့်အလမ်းတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေးကို ကြည့်ရှုရန်အတွက် ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။](#) ။

**ပညာရေး ဘုတ်အဖွဲ့ မြို့တော်ခန်းမ အစည်းအဝေး**

Dr. Joyce Morley အား သူမ၏ ရဲဝံ့သော စကားပြောဆိုမှုအတွက် နှင့် Mrs. Deirdre Pierce အား သူမ၏ ကျွန်ုပ်တို့၏ DCSD အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် D3 အပြန်အလှန်ဆွေးနွေးပွဲ အတွက် ကျေးဇူးတင်ပါသည်။ အဆိုပါ စကားပြောဆိုဆွေးနွေးမှုများသည် သိကောင်းစရာအချက်အလက်များဖြစ်ပြီး ကျွန်ုပ်တို့၏ အသိုင်းအဝိုင်းနှင့် ချိတ်ဆက်ပါဝင်မှု နှင့် အားကောင်းမှုများကို ဆက်လက် ထားရှိရန် လိုအပ်ပါသည်။

**မှတ်ပုံတင်ခြင်း**

2021-2022 ကျောင်းစာသင်နှစ်အတွက် မှတ်ပုံတင်ခြင်း ကို ဖွင့်လှစ်ထားသည်။ သင်၏ လျှောက်လွှာအား သင်ဖြည့်စွက်ပြီးသည်နှင့်တစ်ပြိုင်လျက် ၎င်းအား သုံးသပ်စစ်ဆေးပြီး အတည်ပြုပေးပြီးသွားသည့်နောက် Infinite Campus ထံမှ နောက်ဆုံးမွမ်းမံချက် အီးမေးလ်တစ်စောင်ကို သင် လက်ခံရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။ ကျောင်းစာရင်းသွင်းခြင်းသည် မှတ်ပုံတင်ခြင်း နှင့် သီးသန့်စီဖြစ်သည်ကို ကျေးဇူးပြု၍ မှတ်သားပေးပါ။ မှတ်ပုံတင်ခြင်း အတည်ပြုချက် အီးမေးလ် တစ်စောင်ကို သင် လက်ခံရရှိပြီး သည်နှင့်တစ်ပြိုင်လျက် စာရင်းသွင်းခြင်း လုပ်ငန်းစဉ်အား ပြီးစီးလုပ်ဆောင်ရန်အတွက် သင့်ကလေး၏ကျောင်းသို့ ကျေးဇူးပြု၍ ဆက်သွယ်ပါ။

Infinite Campus ရှိ သင်၏ အချက်အလက်များ မှန်ကန်ကြောင်း ကျေးဇူးပြု၍ သေချာပါစေ။ ကျောင်းသားအသစ်တစ်ဦးအား မှတ်ပုံတင်ခြင်း လုပ်ငန်းစဉ် ဆောင်ရွက်ရန် ကျေးဇူးပြု၍ [ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။](#)

ဆက်လက် လုံခြုံပြီး အနားယူရာ နွေရာသီဖြစ်ပါစေ။ ပြန်လည်ဖွင့်လှစ်ခြင်း နောက်ဆုံးရ အချက်အလက်များအတွက် ကျွန်ုပ်တို့ လူမှုရေး မီဒီယာ လှိုင်းများနှင့် ဝဘ်ဆိုဒ်တွင် ဆက်လက် နားထောင်စောင့်ကြည့်သွားပါ။